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Concept Verslag van de Algemene Leden Vergadering (ALV) van 26 april 2023 

 

1. Wil Kreike opent de vergadering en heet iedereen welkom. Het is fijn om 

zoveel mensen te mogen verwelkomen, totaal ongeveer 100 personen 

inclusief bestuur. Wil memoreert kort het 25jarig bestaan van onze 

vereniging, de 100jarige in ons dorp, de heldenspeld voor Annie Koopmans, 

het ere-burgerschap van Toos v.d. Berg en de enquête op de tafels. 

Opgemerkt wordt nog dat de uitgave van het jubileumboek mede mogelijk is 

gemaakt door het Ondernemersfonds Westerveld en de Stichting Bercoop 

Fonds. 

 

2. Het concept verslag van de Algemene ledenvergadering van 20 april 2022 

wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Er volgt een korte terugblik door voorzitter Wil Kreike met aandacht voor: 

- De dorpsvisie van 2022 

- Standbeeld met Vledder keitjes 

- Gesprekken met burgenmeester en gemeentebestuur  

- Gesprekken met ambtenaren ruimtelijke ordening van de gemeente 

- Het ontstaan van 5 werkgroepen binnen het bestuur 

- Aanpassing van de website 

- Overleg met provincie over fietspad Vledderweg 

- 9 starterswoningen zijn opgeleverd 

- Mantelhuys, 14e en 15e woningen komen komende week 

- Betere verdeling van de AED’s 
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- Dorpenoverleg met 15 zusterverenigingen over dorpsoverstijgende 

zaken zoals Gasdrofv, woningbouw enz. 

- Werkgroep DOS (verschil tussen zorg en welzijn opheffen) 

- Lesturgeonplein, €20.000,-- subsidie ontvangen van de provincie, nu 

de gemeente nog….. 

- 3 lichtjes op de oorlogsgraven op 24-12 

- Besteding bijdrage NL doet 27 mei in Vledder-Noord 

- Energie coöperatie en Westerveld bespaart energie 

-  

4. Fatmir Miftari, zorginkoper verpleging en verzorging Achmea, vertelt over 

het toekomstbestendig worden van de zorg in Nederland.Er zal een groter 

beroep komen op informele zorg vanuit onze gemeenschap. 

Het uitgangspunt is: Wat heb je nodig als inwoner? Hoewel Drenthe meer 

vergrijsd is dan elders, gebruikt het minder zorg. De verwachtingen 

moeten worden bijgesteld. Overleg is nodig tussen gemeente, 

zorgaanbieders, woningcorporaties en burgers. Het wordt een grote 

uitdaging. De zorgprofessional wordt een van de problemen, evenals het 

tekort aan levensbestendige woningen. Verder moet ook zorgtechnologie 

helpen, zoals sensoren en gps-tracking. Er is geen (juiste) oplossing, maar 

samen moeten we keuzes maken v.w.b. preventie, gezond oud worden, 

levensbestendige woningen enz. Als dank voor deze presentatie wordt 

hem een boek van de Maatschappij van Weldadigheid overhandigd. 

Immers die startten 200 jaar geleden al met zorg voor haar inwoners. 

 

5. Jaarrekening 2022: Voordelig saldo van € 1682,98. We hebben veel 

projecten onderhanden w.o. het Lesturgeonplein (€25.000,-- op de balans) 

 

6. Verslag kascommissie: Tinus de Ruiter heeft samen met Janet Stel de 

stukken gecontroleerd. Geen onregelmatigheden geconstateerd. Door 

gebruik te maken van het PC-ledencomputerprogramma een overzichtelijk 

geheel. Bestuur wordt dan ook decharge verleend. Volgend jaar vervult Joop 

Kroon de plaats van Tinus de Ruiter. Als reservelid wordt Roelof van der 

Veen benoemd. 

 

7. Contributieverhoging: alle aanwezige leden stemmen in met de verhoging. 

Van de contributie van €5,-- naar € 7,50. Automatische incasso en contante 

inning van de contributie vinden in mei plaats. 
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8. Begroting 2023: Naast de reguliere uitgaven zijn er uitgaven geraamd voor 

de volgende projecten: 

- Masterplan Vledder 

- Omkiek,n naor elkoar 

- Herinrichting Lesturgeonplein, (uitstel besteding subsidiegeld van de 

provincie tot 1-11-2024) 

- Jubileum activiteiten 

- Starterswoningen 

Iedereen stemt in met de begroting. 

 

9. Vooruitblik door verschillende bestuursleden: 

Ronnie van Buuren vertelt over het aanstaande gesprek met de 

gemeente over bestrating De Hoek, ,t Steegien en De Hoek, alsmede over 

het nieuwe electriciteitsgebouw in De Rolle (niet op de Wellegiesweide) 

en over de Big 5, t.w. De brandweerkazerne, De Spronk, o.b.s. De 

Hoekstee, het Lesturgeonplein en het Dorpshuis. 

 

Eddy Lania vertelt over de werkgroep dorpshuis, de werkbezoeken aan 

andere dorpshuizen, gesprekken met beheersstichting en pachters van de 

Tippe. Tevens vertelt hij over de enquête, waarbij aangegeven wordt dat 

de inleverboxen nog even blijven staan. 

Waar is behoefte aan? 

- Workshops 

- Lezingen 

- Film 

- Theater 

- Zorgen voor elkaar 

- Huiskamer 

- Ontmoetingscafé 

De werkgroep gaat verder en hoopt na de zomervakantie met concrete 

stappen te komen. 

Er is ook aandacht voor onze jongeren, waarvoor tot de zomer er 

financiering is van Welzijn Mensenwerk Westerveld Meppel. 
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Wil Kreike vertelt dat we de communicatie nog verder willen ontwikkelen 

(interactiever, leuker enz) van onze website  

Frans de Vries vertelt over het te smalle fietspad aan de Vledderweg. 

Voldoet niet meer aan de huidige normen (met bakfietsen, duo fietsen, 

e-bikes enz) Er heeft een telslang gelegen voor verkeersmetingen. In de 

winter zo’n 400-500 metingen per dag, in de zomer 800-1000 metingen 

per dag. Binnenkort gaan enkele bestuursleden met de provincie kijken 

wat er mogelijk is. 

 Woningbouw: We hebben inmiddels De Borgstee, de starterwoningen en 

het Mantelhuys. Hier zijn we ontzettend trots op. We willen nog graag 12 

aanleunwoningen bouwen. Dit alles en mogelijk overige woningbouw kan 

binnen het huidige bestemmingsplan. Een vertragende factor is de 

onderbezetting bij het gemeentepersoneel. 

Jan Puper, aanwezig lid en raadslid, wordt opgeroepen zich hard te maken 

voor realisering van woningbouw in Vledder-Noord.  

10.  Verslagen van Stichting Naobuur, Stichting Naobuurtbus, Stichting 

Onderdak en NNCZ. Er worden door de aanwezigen geen vragen gesteld. De 

uitleg in de Nieuwsbrief was ruim voldoende. 

 

11. Bestuursverkiezing: 

Aftredend en herkiesbaar Wil Kreike, Eddy Lania en Geesje de Vries-

Luchtmeijer. 

Nieuw in het bestuur zijn Mary Rietdijk en Harald Janson, beiden stellen 

zich even voor. 

Er wordt afscheid genomen van Leida Blum wegens gezondheidsredenen. 

Zij heeft heel veel gedaan in de afgelopen jaren o.a. penningmeester-

schap, de klok, Lesturgeonplein, werkgroep openbare ruimte enz. 

Er wordt ook afscheid genomen van Marjolein van Alten, wegens 

verhuizing naar Diever. . Zij heeft veel gedaan v.w.b. zorg en welzijn in ons 

bestuur, zoals lid Raad van toezicht bij stichting Onderdak, werkgroep 

dorpshuis enz. 

Bij Anja Janssen gaan enkele bestuursleden nog op huisbezoek. Zij kon 

hier vanavond helaas niet bij zijn. 

Op dit moment hebben we nog 1 vacature in het bestuur. 

 



 

5 
 

13  PAUZE met koffie 

14 Toneelvereniging Lesturgeon heeft speciaal voor onze inwoners een klein 

toneelstukje gemaakt. Het was hilarisch. Knap gemaakt, knap gespeeld, en dat 

in zo, n korte tijd tussen hen vragen door het bestuur en het optreden 

vanavond. Ook hebben ze een lied over Vledder ten gehore gebracht op de 

muziek van Daniel Lohues. 

15. Aanbieden jubileumboekje aan enkele oprichters van Dorpsbelang Vledder, 

te weten Hendrik Dooren, Toos Posthumus, Marrie Postma en Frans de Vries. 

En aan de achtereenvolgende voorzitters H. Dooren (ook 1 van de oprichters), 

Hans van de Rotte, en Cees Hesse. Wil Kreike is de 4e voorzitter in ruim 25 jaar. 

Een van de redenen voor oprichting was dat de afstand tot de gemeente als te 

groot werd ervaren (en soms nog!). Het Lesturgeonplein is in die 25 jaar altijd al 

onderwerp van gesprek. 

Wil sluit de vergadering en wijst iedereen er op dat zij op kosten van 

Dorpsbelang 2 consumpties kunnen halen. Een feestelijke afsluiting van deze 

jubileumvergadering. 

 

Verslag Geesje de Vries-Luchtmeijer, secr. DBV. 


